

The King Is Coming

Gloria Gaither, stanzas 1, 2, 3

William J. Gaither, stanzas 1, 2, 3

Charles Millhuff, stanza 3

Behold, the Lord cometh
with ten thousands of His saints. — Jude 1: 14

KING IS COMING

William J. Gaither

1 市場上空曠無人影，街道上交通稀落，匠人
2 蒙恩被救贖的子民，歡樂聚集在盼望，淪落的
3 隆隆聲天使乘車來，壯烈隊伍向前進，神的

1 The mar-ket place is emp-ty, No more traf-fic in the streets, All the
2 Hap-py fac-es line the hall-ways, Those whose lives have been redeemed, Broken
3 I can hear the char-iots rum-ble, I can see the march-ing throng, The

1 都已停止工作，莊稼無人在收割；婦人歇下
2 百姓主備安宅，罪惡囚犯得釋放；殘弱病傷容
3 號角雄壯震耳，從此罪惡無踪影；天國陣容

1 build-ers' tools are si-lent, No more time to har-vest wheat; Bus-y house-wives
2 homes that He has mend-ed, Those from pris-on He has freed; Lit-tle chil-dren
3 flur-ry of God's trum-pets Spells the end of sin and wrong; Re-gal robes are

1 日夜辛勞，法庭案件都停止，世上生活都要
2 都得醫治，身穿白衣極光明，男女老幼攜手
3 聲勢浩大，紫袍有待聖者穿，天韻歌聲已高

1 cease their la-bors, In the court room no de-bate, Work on earth is all sus-
2 and the a-ged Hand in hand stand all a-glow, Who were crippled, broken,
3 now un-fold-ing, Heav-en's grandstands all in place, Heav-en's choir is now as-

1 終止，因為我的王來臨。我的王要來臨，我
2 相迎，欣喜盼望主來臨。我的王要來臨，我
3 聲唱，頌讚神“奇妙恩典！” O the King is com-ing, the

1 pend-ed As the King comes thru the gate.
2 ru-ined, Clad in gar-ments white as snow.
3 sem-bled, Start to sing "A-maz-ing Grace!"



王 要來臨!我已聽 見號角聲音,我將見主容形;
King is com-ing! I just heard the trumpets sounding, And now His face I see;



我的王 要來臨,我王 要來臨,為我,祂
O the King is com-ing, the King is com-ing! Praise God, He's



必 要來 臨!
com-ing for me!

我觀看,見天開了,有一匹白馬,騎在馬上的,稱為誠信真實,他審判爭戰都按着公義。他的眼睛如火焰,他頭上戴着許多冠冕,又有寫着的名字,除了他自己沒有人知道。他穿着濺了血的衣服,他的名稱為神之道。天上的衆軍,……跟隨他。在他的衣服和大腿上,有名寫着說“萬王之王,萬主之主”。

啓示錄十九章

11 - 16

Then I saw Heaven wide open, and before my eyes appeared a white horse, whose rider is called faithful and true, for his judgment and his warfare are just. His eyes are a flame of fire and there are many diadems upon his head. There is a name written upon him, known only to himself. He is dressed in a cloak dipped in blood, and the name by which he is known is the Word of God.

The armies of Heaven follow him, riding upon white horses and clad in white and spotless linen. Out of his mouth there comes a sharp sword with which to strike the nations. He will shepherd them "with a rod of iron," and alone he will tread the winepress of the furious wrath of God the Almighty. Written upon his cloak and upon his thigh is the name, KING OF KINGS AND LORD OF LORDS.

— Revelation 19:11-16